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UVODNA BESEDA

Novo leto 2000 
že trka na vrata
Ko vas kdo vpraša, kateri letni 
čas neki vam je naj lepši ali vas 
najbolj razvedri, ste verjetno 
odločni in poveste za najljubšega 
od štirih. In vendar v vsakem 
letnem času najdete nekaj zase, 
to že morate priznati. Ljudje smo 
pač taki, da tarnamo, ko nam je 
vroče, ko nas zebe in ko pač 
vreme ni tako, kot bi si ga v 
nekem letnem času zaželeli. 
Ampak roko na srce, letošnja 
jesen je bila lepa, vsaj nekaj 
tednov, in takrat se nam je 
ponudila v vsej svoji lepoti; v 
živih zlatorumenih barvah, v 
soncu in izobilju. Bogata po 
pridelkih, odlična po vinu in tako 
lepa nasploh. In bogato ter pestro 
je bilo tudi leto 1999, ki se počasi 
poslavlja.
Pa kaj bi o jeseni, ko na vrata že 
trka zima. Ne bi smeli pozabiti na 
oktober in november - na 
vinorodna meseca, ko smo na 
veliko proslavljali, delili veselje 
po haloških gričih in čakali, daje 
sv. Martin iz mošta naredil vino. 
Hvala bogu, da je letos dobra 
vinska letina, da bo žlahtne 
kapljice dovolj in bo povrhu 
vsega še izredno kvalitetna. 
Ko smo še malo jesenski, ko radi 
posedemo ob topli peči in 
radiatorju, ne bo odveč naše 
povabilo, da pokukate na strani 
nove - malce že praznično 
obarvane številke občinskega 
glasila NAŠ GLAS in ga vzamete 
v roke, ko vam bo najbolj 
dolgčas. Uredniški odbor se je 
po nekaj mesecih znova potrudil 
za novo številko, ki je pred vami 
in je polna starih ter novih 
dogodkov z vseh koncev občine. 
Prijetno branje želimo, veliko 
lepega in dobrega pa vam 
zaželimo ob koncu tega leta. 
Preživite božične praznike v 
zavetju družine, novo leto 2000 
pa naj Vam izpolni vaše želje in 
pričakovanja.

Spoštovane občanke, občani
Leto 1999 se izteka, zadnje v tem tisočletju, vsi pa smo v pričakovanju novega 2000. 
Naloge, ki smo jih želeli v programu izvesti v tem letu so uresničene, ostal nam j e le 
manjši del neuresničenega programa zaradi tehničnega in vremenskega 
usklaj evanj a izvaj alca.

Uresničeni so bili naslednji projekti: izgradnja mansard za devetletno šolanje v 
Vidmu, vodovod Strmec, asfaltiranje cestišč v Pobrežju, Lancovi vasi, Jurovcih, 
Doleni, v skupni dolžini 3,5 km, ureditev in postavitev avtobusnih postajališč 
Pobrežje, Videm, Tržeč. Zgrajeni sta 2 transformatorski postaji v KS Leskovec, 
Videm. Izvedena so bila obsežna gramoziranja na področju vseh krajevnih 
skupnosti. Saniranih je bilo 8 plazov. Ostala so nam še nerealizirana asfaltiranja 
cestišč v Ljubstavi, del Vareja-Dravci, Berinjaku ter Selih.
Opravljenih je bilo še več raznih večjih in manjših del na celotnem področju, 
seveda vseh želja in potreb nismo mogli uresničit, pričakujemo, da jih bomo del z 
novim proračunom za leto 2000, ki se bistveno ne bo razlikoval od proračun|* 
letošnjem letu. Ugotavljamo, da imamo za uresničevanje vseh potreb in že^i 
premalo lastnih sredstev, država nam nalaga, da ta zagotovimo s svojimi dajatvami, 
(Sklad stavbnih zemljišč), kar bo v prihodnje nujno, ali pa bomo morali zmanjšati 
pričakovanja.

Poleg rednega programa nas vsako leto presenetijo elementarne nesreče. V tem 
letuje to bilo v KS Leskovec, kjer je neurje z deževjem upostošilo nekatere predele 
leskovškega področja, pri tem je nastala ogromna škoda, katera je evidentirana in 
predana na državo. Največ škode je na komunalnem področju; cestah, kmetijstvu, 
objektih, plazovih. Za delno sanacijo prevoznosti na cestnem področju smo 
sredstva dobili od države in drugih sponzorjev. Na prizadeta področja je bilo 
zapeljanih preko 5000 m3 gramoza v vrednosti 5.000.000,00 SIT in pa preko 800 
m3 lomljenca.

Država 18.000.000,00 SIT
Občina Starše 500.000,00 SIT
Občina Kidričevo 230.000,00 SIT 
Rdeči križ Ptuj 500.000,00 SIT
Svetniki občine Ptuj 126.000,00 SIT 
Svetniki občine Videm 110.000,00 SIT

Vsem se v imenu občine Videm in prizadetih 
krajanov krajevne skupnosti Leskovec
za to pomembno humano pomoč zahvaljujenl

Hvala!

S tem še sanacija ni končana, pričakujemo še sredstva iz države in s tem bi 
zagotovili prevoznost tudi do nedostopnih objektov.
Za v prihodnje imamo veliko potreb in želja, katere bomo lahko uresničili le s 
skupnimi močmi in sredstvi. Proračun za leto 2000 je v pripravi in bo objavljen v 
naslednji številki glasila NAŠ GLAS.

Dobro in ustvarjalno je bilo v tem letu tudi delovanje naših društev in organizacij, 
ki so nam pomagala na vseh področjih delovanja. Ponosni smo lahko na naše 
občane, ki so se posebej izkazali na športnem področju, učnem in vseh drugih 
področjih, vsem iskrena hvala.

Da smo lahko dosegli vse navedeno, gre zahvala svetu občine, odborom, 
komisijam, strankam ter občinski upravi, z željo nadaljnega dobrega sodelovanja. 
Vsem občankam, občanom, društvom in organizacijam, učencem, bolnikom pa 
želim vesele blagoslovljene Božične praznike ter mnogo sreče, zdravja, 
zadovoljstva v letu 2000.

Vaš uredniški odbor: Tatjana, 
Nataša, France in Ivan Župan : Franc KIRBIŠ, ing.
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Po krajevnih skupnostih - TRZEC
V KS Tržeč bogatejši za 
avtobusno postajališče in 
nov vaški prostor

Kadar se občinski možje in drugi 
pomembni predstavniki iz vseh 
koncev občine dobijo skupaj, pa ne 
na delovnem srečanju, temveč na 
druženju in klepetu, potem je vse v 
najlepšem redu. Nič drugače kot 
ponavadi ni bilo 5. novembra, ko je 
bil sicer prijeten jesenski petkov 
popoldan, v Tržcu pa so pripravili 

^cijšo vaško slovesnost in občinski 
Kostanjev piknik. Občina je 
namreč novoustanovljeni KS 
zaupala prenovljeno občinsko 
hišo, kjer se bodo lahko poslej 
srečevali, družili in kovali načrte. 
Naključje pa je dalo, da so nedaleč 
vstran od občinske hiše ravno na ta 
dan postavili še novo avtobusno 
hiško, uredili postajališče in na 
tem mestu je zasvetila tudi prva 
vaška luč.

Predsednik KS Tržeč 
Franc Kirbiš ml.

Krajevna skupnost Tržeč je nova 
skupnost, ki ima za sabo šele nekaj

mesecev delovanja. Združuje 
naselja Tržeč, Jurovci in del 
Majskega Vrha, na tem območju pa 
živi 533 občanov. Predsednik KS 
Franc Kirbiš ml. pravi, da je del 
tega območja komunalno že 
opremljen, čeprav še vse tri vasi 
niso dosegle ureditve v celoti, kot bi 
si želeli. Nujno potrebna je 
modernizacija cest v Jurovcih in 
Majskem Vrhu, napeljava kabelske 
televizije po naselju Jurovci, 
celotno področje pa kliče po 
ureditvi sistema kanalizacije, 
zamenjave azbestnih vodovodnih 
cevi, po javni razsvetljavi in še 
drugih infrastrukturnih nalogah. Če 
drugje, pa so med prvimi vsaj pri 
odvozu odpadkov, saj je v odvoz 
vključenih kar 99 odstotkov 
Trževčanov in 85 odstotkov 
krajanov Jurovcev in Majskega 
Vrha. V letošnjem letu so v KS 
uspeli modernizirati blizu 600 
metrov ceste v Jurovcih, uredili so 
precej obcestnih bankin, naredili 
odvodnjavanja, kjer je to bilo nujno 
potrebno, na makadamske ceste pa 
navozili skoraj 800 m3 (kubičnih 
metrov) gramoza in jih naredili 
dosti lažje prevozne.

Na leto za razvoj manj kot 5 
milijonov tolarjev

"Veliko nismo mogli narediti s 4,3 
milijoni tolarjev, kolikor nam 
pripada iz občinskega proračuna, 
vsaj do neke mere pa smo uspeli 
uresničiti začrtani plan. Pohvalimo 
se lahko, da smo v tem letu v dobro 
naše KS in za razvoj vasi žrtvovali 
skupaj 300 prostovoljnih ur dela, 
torej se je vendarle splačalo nekaj 
delati. Rekel bi, da smo v prejšnjih 
štirih letih v naš konec dobili bolj 
malo sredstev, saj se ni kaj dosti 
naredilo in je "naš" delež šel 
predvsem za skupne potrebe v 
občini. V prihodnje pričakujemo 
nekaj sprememb tudi pri delitvi 
sredstev, več posluha v vodstvu 
občine in še posebej v odborih, sicer 
pa želimo tudi sami zaupanje 
opravičiti s svojim delom. Naselje 
Tržeč je do nedavnega imelo svoj 
samoprispevek in je večji del že 
opravljenih nalog in pridobitev 
financiralo iz teh sredstev, danes je 
drugače. Na žalost smo edina KS v 
občini, ki v občinskem svetu nima 
zastopanega svojega svetnika in

1
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Člani sveta KS se trudijo in skrbijo za razvoj treh vasi.
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tudi ne člana v odborih, zato se 
obračamo na svetnike iz sosednjih 
KS, pa na odbore in župana, da nas 
enakovredno obravnavajo in 
zastopajo v občini.
V štiriletni plan dela smo si v svetu 
KS zastavili kar nekaj pomembnih 
nalog. Najprej smo seveda imeli 
veliko dela z urejanjem raznih 
papirjev, potrebnih za delovanje 
občine in potrditi smo morali svoj 
statut, potem je delo kar dobro 
steklo. Največja naloga za 
prihodnja tri leta, ki nam ostaja med 
načrti, je ureditev razsvetljave po 
celi KS. Poiskali bomo prioritete, 
naredili dokumentacijo in se precej 
drage investicije lotili po denarnih 
zmožnostih. Ne bomo pa se mogli 
posvetiti samo razsvetljavi, denar 
bomo potrebovali tudi za urejanje 
cest, za vzdrževalna dela še na 
drugih infrastrukturnih objektih, 
delež pa nam mora ostati še za 
podporo našim društvom. Precej

lažje nam bo sedaj, ko imamo svoje družili in razpravljali, "je povedal 
lastne prostore in kjer se bomo v predsednik KS Franc Kirbiš ml. 
prihodnje (vsaj enkrat mesečno) TM

jj*č8sg

Ena večjih pridobitev za Tržeč je prav gotovo novo avtobusno postajališče.

Po krajevnih skupnostih - LANCOVA VAS
Lancova vas - ena sama 
velika krajevna skupnost

V Lancovi vasi nimajo vaškega 
doma ali kakega drugega 
krajevnega prostora, kjer bi se 
lahko srečevali in kovali načrte za 
prihodnost, imajo pa marsikaj, s 
čimer se lahko pokažejo in 
pohvalijo. Od letos so samostojni, 
imajo namreč svojo krajevno 
skupnost, ki združuje 586 
prebivalce, ene same velike vasi, ti 
pa živijo v 181 gospodinjstvih. 
Lancova vas je sicer tipično 
ravninsko in obcestno naselje, 
daleč naokrog pa znana po pustnih 
likih rogatega koranta in oračev 
ter po izredno uspešni folklorni 
skupini.
Predsednik KS Lancova vas je 
Martin Vidovič, prej član 
občinskega sveta (zamenjal je 
najprej izvoljenega Antona Jusa), 
pri vodenju krajevne skupnosti pa 
mu še pomagajo: Srečko Sitar 
Anton Jus, Miran Podgoršek, 
Andrej Prelog in Stanko Bukvič.

Lancova vas pa ima v svetu občine 
Videm kar tri člane - svetnike:
Slavka Flajsa, Antona Jusa in 
Andreja Preloga. V svetu KS so si -

Martin VIDOVIČ, predsednik KS 
Lancova vas

ne samo za letos, temveč za štiriletno 
mandatno obdobje - zadali kar veliko 
nalog, kijih želijo izpeljati in naselje 
povzdigniti k večjemu razvoju. Tako 
so letos uspeli asfaltirati le nekaj sto 
metrov ceste ob Polskavi proti 
Selam, ostalo bodo dokončni 
prihodnje leto, kajti sredstev je biW 
premalo za dokončanje. Predsednik 
KS Vidovič pravi, da so poleg 
asfaltiranja uredili in nagramozirali 
dobre 4 kilometre cest, v izdelavi 
imajo tudi oglasno tablo, ki jo že lep 
čas pogrešajo na vasi in vse moči 
imajo vpete v pripravo prepotrebne 
dokumentacije za izgradnjo vaškega 
doma. Razdelili so tudi posode za 
smeti, žal pa teh nekatera 
gospodinjstva niso želela sprejeti in 
bo proti njim morala ukrepati občina.

Ceste, razsvetljava, table in 
predvsem vaški dom

"Pobuda za gradnjo vaškega doma j e 
bila dana že pred leti, pa se je takrat 
zataknilo in vse do danes ob pomoči 
občine zadeve še nismo uspeli
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Vaška brv potrebna obnove.

pripeljati tako daleč, da bi lahko 
pričeli z deli. Čakamo na dokončanje 
postopka o lokacijskem planu, kajti 
lokacijo smo si v Lancovi vasi že 
izbrali in pri tem sov se pojavile 
nekatere nejasnosti. Želimo imeti 
svoj dom - prostore, kjer se bomo 
dobivali in družili, ne pa da sestanke 
pripravljamo po naših domovih, 
prireditve pa po drugih dvoranah. 
Vendar pa je sredstev iz občinskega 
proračuna premalo za vse želje in 
potrebe, ki jih imamo v naši vasi, 
kajti 4,6 milijonov tolarjev, kolikor 
|am letos pripada in, če temu 
Padamo še 600 tisoč tolarjev zbranih 
po sofinancerskih pogodbah, je vse 
skupaj dovolj le za nekatera dela. 
Pričakujemo, da bo občina v 
naslednjem obdobju pristopila k 
sanaciji vodovodnega sistema in 
obnovi glavne ceste, ki pelje skozi 
Lancovo vas in je tudi glavna 
povezava s sosednjo občino 
Kidričevo in ostali KS. Predlogi so 
dani, da naj bi omenjeni nalogi 
vključili v občinski proračun, saj gre 
za dela širše razsežnosti, če pa bomo 
že urejali cesto, potem želimo 
napeljati tudi vaško razsvetljavo, 
postaviti avtobusno čakalnico in še 
kaj. Tudi za drugo leto smo že podali 
nekaj planov; asfaltirali bomo 
ostanek ceste proti Selam, želeli bi 
razširiti cesto skozi "remizo" v smeri 
proti Dražencem, saj je tam promet 
vse gostejši, trudili pa se bomo, da bo

naš kraj postal prijazen vsakomur, ki 
se pelje ali pride v Lancovo vas. V 
programu imajo tudi planirano 
obnovo brvi čez reko Polskavo. 
Zavedamo pa se, da bo treba še prej 
ljudi vzpodbuditi k temu, da bodo 
sami kaj postorili in več prispevali k 
urejenosti naselja. V svetu KS 
menimo, da bi morala občina več 
narediti pri komunalni urejenosti, ne 
samo naše KS, temveč tudi vseh 
ostali. Rad bi tudi poudaril, da se naši 
krajani dobro odzivajo na vse akcije, 
kajti pri letošnji ureditvi ceste smo

s pomočjo krajanov sami navozili 
gramoz, uredili bankine, samo da bi 
zmanjšali stroške investicije, poleg 
tega pa so se vključili tudi v širše 
čiščenje okolice. Imamo tudi veliko 
posluha za naša društva: folklorno, 
etnološko in na novo ustanovljeno 
športno društvo, želimo pa si 
predvsem dobrega sodelovanja s 
krajani in člani teh društev, "je 
povedal predsednik KS Martin 
Vidovič.

Vas oživi v pustnem času

V času fašenka je v Lancovi vasi tudi 
sicer najbolj živahno, pa ne samo 
zaradi oračev, korantov in drugih 
pustnih likov, temveč tudi zaradi 
pustnih prireditev, ki so jih 
Lancovljani že trikrat uspešno 
pripravili pod velikim šotorom. Tudi 
člani sveta KS se uspešno vključujejo 
v te prireditve in Vidovič pravi, da 
bodo v Lancovi vasi poskušali 
obdržati to tradicijo, ohraniti 
etnološke posebnosti in s pomočjo 
prireditev zbrati kar največ sredstev, 
ki jih bodo nekoč vložili v skupne 
vaške prostore. Ti bodo koristili 
društvenikom, tudi tistim, ki še 
razmišljajo o ustanovitvi kakega 
novega društva (mlekarjev in društva 
podeželskih žena) in v Lancovi vasi 
upajo, da bodo z gradnjo pri 
Emeršičevih, kjer je že športno 
igrišče, lahko pričeli že drugo leto.

TM

Zahvala
Svet KS Lancova vas se zahvaljuje vsem krajanom, ki so pomagali pri 
modernizaciji krajevne ceste ob Polskavi. Še posebej se zahvaljujemo 
tistim, ki so urejali bankine ob cesti, saj smo s tem nekoliko znižali 
stroške asfaltiranja. Hvala tudi vsem, ki ste s podpisom pogodb o 
sofinanciranju omogočili, da je bila modernizacija omenjene ceste 
opravljena po načrtu. Pogodbe smo sklenili z naslednj imi občani:

Stanislav Kmetec, Lancova vas 31, Ignac Zupanič, Lancova vas 3 7, 
Janez Kurež, Zg. Hajdina 92, Lovro Zgavc, Lancova vas 47, Franc 
Sitar, Lancova vas 49, Franc Milošič, Podlehnik 59, Stanislav Turk, 
Lancova vas 52, Martin Vidovič, Lancova vas 53, Terezija Sitar, 
Lancova vas. 55, Miro Emeršič, Lancova vas 56, Roman Habjanič, 
Lancova vas 57, Srečko Sitar, Lancova vas 58 B, Frančišek 
Gojkošek, Lancova vas 63, Ana Borovnik, Lancova vas 59, Marija 
Mertelj, Skorba 56, Venčeslav Bračič, Lancova vas 66, Stanko 
Fridauer, Lancova vas 67Bin Edvard Jurgec, Lancova vas 68.
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V Doleni bogatejši za nekaj metrov asfaltne ceste
Asfaltna cesta, pozneje še 
vodovod

V KS Dolena se na Martinovo 
nedeljo niso veselili le ob 
zaključku obnove Intiharjeve 
kapele, ampak so nedeljo 
izkoristili še za drugo slovesnost. 
Nedelja je bila siva in nič kaj 
prijazna, če bi sodili po vremenu, 
zato pa dosti bolj prijazna do vseh 
tistih Dolenčanov, ki so 
nazdravili še eni dragoceni 
pridobitvi v svoji vasi. Bogatejši 
so za 240 metrov asfaltirane ceste, 
katere investicijska vrednost 
znaša 1,5 milijona tolarjev, drugo 
leto želijo asfaltirati še drugih 300 
metrov krajevne ceste v "Staro 
grabo", da bodo lahko naredili 
boljšo cestno povezavo iz "Stare 
grabe" v hrib do naselja Dežnega. 
Čeprav je po naseljih KS Dolena 
nerešenih in odprtih še mnogo 
problemov, kot so ceste in vodovod, 
pa mala krajevna skupnost ni 
zmožna sama reševati velikih 
problemov. Zato poskuša rešitve 
iskati že v dobro zastavljenih

programih, s pomočjo katerih lažje 
pride do občinskih in tudi do 
državnih proračunskih sredstev. 
Predsednica KS Dolena Francka 
Petrovič je bila ob odprtju 
asfaltirane haloške ceste izredno 
vesela, da so že v prvem letu 
mandata uspeli uresničiti nekatera 
načrtovana dela, poleg tega pa že 
pripravljajo projektno 
dokumentacijo za izgradnjo 
vodovodnega omrežja. Za 240 
metrov asfaltirane ceste v Doleni so 
krajani sami po pogodbah zbrali 
450 tisoč tolarjev, ostali koristniki 
pa so prispevali 118 tisoč tolarjev. Z 
dodatno zbranimi sredstvi je 
gradbeni odbor uredil še okolico tik 
ob cesti in mostu, saj so se krajani 
lotili obzidave propustov s kamni, 
pleskanja ograje na mostu, označbe 
zaselka s kozolcem, sanirali so tudi 
brežine ob potoku....Kot je 
povedala Petrovičeva, so koristniki 
ceste iz "Stare grabe" v hrib že 
zagotovili 1.365.000 tolarjev in 
položili betonske kolovoze, 
ureditev tega odcepa pa je stala 
skoraj toliko, kot je bilo zbranih 
sredstev. Vendarle morajo sedaj

Kraj je lepo urejen, to se vidi tudi 
na tejle skrbno narejeni in okrašeni 
vaški tabli.

urediti določeno reklamacijo in se 
lotiti zasutja bankin, potem bodo 
dela zaključena v celoti.
"Socialna struktura prebivalstva v 
naši KS je nizka in težko je skupaj 
spraviti vsak tolar, vendar lahko 
smo se že prepričali, da lahko 
uspemo z dogovori in skupnimi 
močmi. Rada bi se ob tej priložnost 
zahvalila prav vsem občanom 
zaselka v Doleni, kjer vedno skrbijo 
za urejeno in čisto kolje, še posebej 
pa so se izkazali ob tokratnih delih 
na cesti in neposredni okolici. 
Lahko so za vzor vsem ostalim v 
Doleni. Hvala našim svetnikom z 
željo, da bodo tudi v prihodnje 
dajali vso podporo našim 
programom, zahvalila pa bi se rada 
predsedniku gradbenega odbora 
Stanku Ribiču, Jožefi in Ignacu 
Selinšku ter vsem ostalim, ki so se 
trudili in pomagali, da lahko danes 
proslavljamo naše skupne 
pridobitve v infrastrukturi," je med 
drugim na slovesnosti v Doleni 
povedala Francka Petrovič.

TM
Nekaj skromnih metrov asfaltne ceste v Doleni ljudem pomeni 
izredno dosti.



DELO OBČINSKEGA SVETA

Odbor za komunalno infrastrukturo
Odbor za komunalno infrastrukturo v 
občini Videm zajema področja 
vzdrževanje, gramoziranje in 
preplastitev cest, saniranje cestnih 
plazov, izgradnja vodovodnega 
omrežja, elektrifikacijo, telefonijo in 
ekologijo. Poleg dveh zunanjih 
sodelavcev (Jelen Marjan in Rožman 
Andrej) sestavljajo odbor še trije 
svetniki (Marinič Miran, Zavec Jože 
in Flajs Slavko). S sprejetjem 
proračuna, je odbor posredno 
razpolagal za vdrževanje cest z 45,7 
mio sit, za krajevni program 44,7 mio 
sit, ekologijo 1,8 mio sit, vodovod 
(Strmec) 28 mio sit, z rebalansem pa 
se bodo omenjene postavke še 

)večale. Kot prioriteto smo v 
^tošnjem letu prisluhnili željam 

novo ustanovljenih KS, ki so imele 
največji poudarek na asfaltiranju 
novih odsekov cest. Končujejo se 
asfaltne novogradnje cest v KS 
Lancova vas v dolžini 600 m, v KS 
Tržec-Jurovci cca 250 m in KS 
Pobrežje cca 550 m, v Ks Dolena trije 
odseki v dolžini 380 m, KS Videm 
650 m, KS Vareja - Soviče - Dravci 
cca 300 m in eno večjih investicij v 
KS Leskovec - vodovod in pa cca 
5.000 m^ gramoza, kije bil potreben 
za sanacijo po neurju. Vzporedno s

tem že tečejo dela kot so izgradnja 
igrišča, parkirnega prostora in 
pločnika v Selih, v Doleni izgadnja 
igrišča, v Leskovcu pločnik in 
avtobusna postaja z vso infra
strukturo, postavitve tipsko enakih 
avtobusnih postaj (v Vidmu, 
Pobrežju in Tržcu, v Lancovi vasi je v 
pripravi). Končana je izgradnja 
centralne kurjave v mrliški vežici, 
končuje pa se izgradnja razsvetljave 
naše na Slovenskem tretje naj starejše 
cerkve Sv. Janž.
Poudariti je potrebno, da smo s 
koriščenjem gramoza iz lastne 
gramoznice v Lancovi vasi 
omogočili izvedbo tampona v svoji 
režiji in s tem povečali, oziroma 
omogočili izpeljati planirane asfaltne 
novogradnje. Zraven tega smo 
zgramozirali večino makadamskih 
cest po KS. Izvajalec, Cestno 
podjetje Ptuj, zaradi preobreme
njenosti še ni končal del, čeprav bi po 
pogodbah moral dela že končati 
konec oktobra. Ker pa je želja več kot 
pa je finančnih zmožnosti, 
predvidevamo, da bomo naslednje 
leto nadaljevali z isto intenzivnostjo. 
V decembru tega leta, ali v januarju 
novega leta nameravamo izpeljati 
okroglo mizo na temo ekologijavizija

razvoja občine Videm. Naj večji 
problem, ki se nam pojavlja in bo v 
bodoče vse bolj pereč, to je pitna 
voda - kako izpeljati sanacijo 
domačega zajetja pitne vode, nadalje 
uporaba le te za svoje področje in jo 
kot neprecenljiv vir tržiti v širšem 
okolju. Enako velik problem so 
odpadne vode, fekalije, zgraditi je 
potrebno kanalizacijo in čistilne 
naprave, zamenjati moramo 
dotrajane in strupene azbestne 
vodovodne cevi. Poskrbeti bi morali 
za ostale odpadke, ki nam ožijo in 
uničujejo življenjski prostor.
V nadaljevanju našega dela v 
prihodnjem letu, bomo dali poudarek 
ekologiji, potrebne bodo investicije, 
iz katerih se nam bodo vložena 
sredstva vračala (vodno zajetje, 
zmogljivejše čistilne naprave, 
oziroma reševanje problema 
komunalnih odpadkov).
Seveda brez pomoči občanov in pa 
KS bo te načrte nemogoče uresničiti. 
Ker pa se z veliko naglico bližamo 
zadnjemu letuv tem tisočletju želim 
vsem občanom dosti osebne sreče in 
uspehov.

Predsednik odbora, Flajs Slavko

Odbor za gospodarstvo
Spoštovane občanke in občani, na kratko bi vas rad informiral o delu odbora v zadnjih mesecih.

mesecu juniju je odbor pripravil razpis za dodelitev posojil občanom občine Videm za pospeševanje razvoja 
podjetništva in drobnega gospodarstva v letu 1999. Razpisani znesek je po dogovoru z Novo KBM znašal 24,0 mio SIT. 
Obrestna mera posojila je samo “r”, veliki R pa je regresirala občina Videm s sredstvi ki smo jih v proračunu prav zato 
namenili. Vse prošnje ki so bile v skladu z razpisnimi pogoji, smo nekako ugodno rešili na občini, po pregledu 
dokumentacije na banki pa je prišlo do naslednjih rešitev:

Zap. št. Naziv oz. ime Naslov Zaprosil Predlog občine Predlog banke
L Bračič Julijana s.p. Jurovci 12.000.000 5.000.000 4.800.000
2. SEKA d.o.o. Dravinjski Vrh 10.000.000 6.000.000 8.000.000
3. MARSELd.o.o. Pobrežje 8.000.000 6.000.000 6.000.000
4. Avtop. Železnik s.p. Sela 8.000.000 4.000.000 /
5. Kaučevič Tilčka s.p. Pobrežje 4.00(3.000 2.000.000 2.000.000
6. ELBOJSd.o.o. Soviče 2.500.000 1.500.000 /
7. Pernek Katarina s.p. Pobrežje 1.500.000 1.000.000 1.500.000
8. Avtop. CHOMICKI Jurovci 4.000.000 2.000.000 1.700.000
9. Avtop. Vidovič Repišče 4.000.000 3.000.000 /
10 Markež Robert s.p. Lancova vas 3.000.000 1.500.000 /

SKUPAJ: 24.000.000
Razen veje podjetništva in drobnega gospodarstva vodi naš odbor tudi vejo turizma. Na tem področju pod vodstvom 
g.Marinič Branka pripravljamo strategijo razvoja turizma v občini in predstavitveno MAPO občine Videm, ki bi jo radi 
dokončali še pred koncem leta.

Predsednik odbora za gospodarstvo STANKO Simonič



IZ NAŠIH KS

V Pobrežju zanimiva prireditev

Na mizi so se znašle mnoge dobrote, ki so jih spekle in pripravile 
pobreške gospodinje.

Predstavili dobrote in 
naših babic in dedkov

delo

V krajevni skupnosti Pobrežje so 
v zadnjem letu pripravili več 
zanimivih prireditev in zadnja, 
na kateri so obujali stare običaje, 
navade in kmečka opravila, je 
bila na Martinovo soboto v 
vaškem domu Pobrežje. Uspešno 
prireditev so spravili pod streho 
člani Folklornega društva, nekaj 
vaških zanesenjakov, pomagalo 
pa je tudi vodstvo KS. Bil je to še 
en prijeten vaško - ljudski večer 
med Pobrežani, dobro obiskan in 
na dobri poti, da postanejo taka 
druženja z leti tudi tradicionalna. 
Organizatorji se namreč izredno 
trudijo, da bi ohranili kulturno 
življenje in kmečko - kulturno 
dediščino kraja ter ga tako bogatili z 
vrednotami, ki so že tonile v 
pozabo. Čutijo se odgovorne, da 
ohranijo tisto pristno domačo obrt - 
zapuščino babic in dedkov. Kot je 
dejal predsednika FD Pobrežje 
Andrej Forstnerič, srčno upajo, da 
j im bo to uspelo s pripravo tovrstnih

prireditev na vasi, ki so sicer v 
občini bolj redkost.
Na prvi prireditvi so se predstavili 
nekateri najbolj spretni in vešči 
rokodelci, manjkalo ni dobrot 
domačih gospodinj, za dobro voljo

in bogat program pa so poskrbeli še 
godbeniki, muzikanti, kosci, 
ljudske pevke in plesači. In kot se za 
Martinov čas spodobi, so v 
Pobrežju prav vsem obiskovalcem 
ponudili mlado vino, kostanje in 
druge krušne dobrote, dobra družba 
pa je bila tistega večera še kako 
pomembna za dobro počutje vseh. 
Veselje ob uspeli prireditvi ni 
skrival tudi predsednik KS 
Pobrežje Branko Marinič, ki je 
med drugim povedal, da imajo v 
Pobrežju mladi rod, ki ve, kaj hoče 
in vsako dejanje odlično izpelje. 
posebej pa se je ob tej priložnos^^ 
zahvalil domačinki Vesni Sodec, ki 
je bila gonilna sila prireditve in 
poskrbela, da je vsaka stvar našla 
svoje pravo mesto. "Prav vsi v KS, 
ne samo člani sveta, smo nad 
skupino mladih ustvarjalcev 
navdušeni in verjamemo, da tudi 
pripravljeni finančno podpreti 
njihovo delo in prizadevanja.”

TM

Na prireditvi so dedki in babice pokazali veliko starih kmečkih 
običajev.



PRIREDITVE OD TU IN TAM

Martinovanje v Leskovcu
Tudi letos so člani TD Klopotec v 
Leskovcu pripravili že tretje 
tradicionalno martinovanje. Mošt 
iz 12 zaselkov KS Leskovec so vlili 
v velik sod. Blagoslov in krst mošta 
je opravil farni župnik Edi Vajda. 
Krajani so lahko poskusili vino, ki 
so ga poimenovali leskovčan. V 
kulturnem programu so sodelovale 
ljudske pevke in zbor Kulturnega 
društva Leskovec. Po pozdravnem 
govoru predsednice TD Klopotec 
Ide Vindiš Belšak je sledil zabavni 

^tel programa, kjer so na šaljiv 
IRčin krstili mošt. Župan Franc 
Kirbiš je dal zaobljubo vinu. Da pa 
bi imela on in predsednik KS

Leskovec Jože Zavec več časa in da 
jih ne bi obremenjevali, je gospod 
Vinko Mlakar pripravil in prebral v 
njunem imenu govor, ki ga je 
priredil tako, da je bil govor všeč 
občanom.
Obiskovalci so lahko uživali ob 
dobrotah in glasbi. Lenka Kranjc je 
za to priložnost spekla okusno 
slaščico, ki so jo poimenovali 
Martinov lulček. Kljub temu, daje 
bil obisk skromen, so člani društva 
z organizacijo prireditve 
zadovoljni.

NZ

Lenka Krajnc je pomagala županu Francu Kirbišu Nasmejani kuharici sta poskrbeli za lačna usta ... 
razrezati MARTINOVEGA LULČKA.

da članu občinskega sveta sladki 
kostanji dobro teknejo, kljub 

galantni opravi.



SLOVESNOSTI PO KS

V Doleni blagoslovili obnovljeno Intiharjevo kapelo
Mimo haloške kapelice do 
Janškega Vrha

Le nekaj mesecev so domačini v KS 
Dolena potrebovali za obnovo 
opuščene haloške - Intiharjeve 
kapelice v Doleni. Že nekaj let j e ta 
edina kapelica po vsej krajevni 
skupnosti kazala žalostno podobo, 
močno je propadla in nikogar ni 
bilo, ki bi se zmenil zanjo. Na 
pobudo upravnega odbora pri FD 
Rožmarin Dolena je letos končno 
prišlo do obnovitvenih del na 
kapeli, ki je bila v izredno slabem, 
že zelo zanemarljivem stanju. V 
obnovo so se vključili mnogi 
domači mojstri in krajani, kapelica 
je sedaj izredno lepo obnovljena in 
ponosna pozdravlja popotnike, ki 
hodijo mimo nje se pri njej kdaj tudi 
ustavijo.
Leta 1924 so kapelo dali sezidati 
Intiharjev! predniki (Neža Širovnik 
in Matija Muršek), dali pa so jo 
zgraditi v spomin na umrlega 
gospodarja, ki je končal svoje 
življenje pri košnji sena (leta 1923). 
Leta 1971 sojo Intiharjev! obnovili 
in zaradi terena ter zaraščajočega 
drevja je kapelica do današnjih dni 
močno izgubila svojo pravo 
podobo. Še dobro, da so se nanjo 
spomnili tisti, ki znajo ceniti 
dediščino prednikov. Predsednica 
FD Rožmarin Francka Petrovič je 
dejala, da je Intiharjeva kapela ob 
vznožju Janškega Vrha (mimo nje 
vodi tudi ena od poti k vinorodnemu 
Janžu) zares pravi biser, ki 
obnovljena še posebej krasi kraj in 
so nanjo domačini precej ponosni. 
V folklornem društvu so veseli 
skupnega uspeha članov, ki se sicer 
že 20 let trudijo pri ohranjanju 
kulturne dediščine svojega kraja, 
iščejo posebnosti in se s pesmijo, 
plesom in ljudsko muziko 
predstavljajo na vseh koncih in 
krajih.
Članom FD so pri obnovi kapelice 
pomagali še mnogi drugi: zidarska

popravila je opravil Franc Vidovič, 
mizarska dela Edvard Verdenik, 
pleskarska Pleskarstvo Hameršak, 
slike so delo restavratorja - 
umetnika Kanclerja, vsa ostala 
gradbena dela in urejanje okolice pa 
je zmogel posebej imenovani odbor 
za obnovo kapele. Krajani so za 
obnovo prispevali kar 182 
prostovoljnih ur dela; največ 
prostovoljnega dela pa je opravil 
predsednik odbora Jože Marinič 
(50 ur), Franc Marinič (20 ur), 
Stanko Intihar (22 ur), Franc 
Vidovič (15 ur), ostali pa po 10 in 5 
ur brezplačnega dela. Petrovičeva 
je povedala, da je obnova kapele 
stala okrog 553 tisoč tolarjev in za 
pokritje stroškov so dobrih 247 
tisoč tolarjev prispevali sponzorji, 
KS Dolena je dala 153 tisoč, FD 
Rožmarin pa je pomagala z 
deležem sredstev - s 157 tisoč 
tolarji, ki so tudi sicer namenjeni za 
kulturne spomenike.
Nadvse slovesno so Intiharjevo 
kapelo v Doleni ponovno blago
slovili v nedeljo 14. novembra.

Obnovljeno kapelo v Doleni so 
ponovno blagoslovili na martinovo 
nedeljo.

Priložnostnega blagoslova so se 
udeležili mnogi domačini in rojaki. 
Mašo je vodil župnik Sv. Trojice v 
Halozah Alojz Klemečič ob 
somaševanju obeh patrov iz 
sosednje ptujskogorske in videm
ske župnije, saj kapela stoji ravno 
na tromeji teh treh župnij. 
Slovesnost so s petjem obogatili še 
ljudski pevci in s plesom mali 
dolenski folkloristi, okoliški 
domačini pa so se prav dobro 
potrudili in vse, ki so jih tega dne 
obiskali, z veliko gostoljubja 
bogato pogostili. ^

TM

Posledice neurja 
še niso v celoti 

odpravljene

Julija letos je Haloze prizadelo 
strašno neurje. V KS Leskovecje bilo 
najhuje v Vel. Varnici, del Trdobojec, 
poplave v Mali Varnici, Sp. In Zg. 
Leskovcu, Repiščah...
Plazovi so naredili veliko škode rM 
kmetijskih zemljiščih, cestnrP 
infrastruktura je bila dodobra 
uničena. Kot nam je povedal 
predsednik KS Leskovec Jože Zavec, 
so se posledice začele odpravljati 
takoj. Že naslednjejutro po neurju, so 
neprestano delali trije stroji, ki so 
imeli naporno delo zaradi razmočene 
zemlje. Tako so bili hitro prevozni 
dostopi do glavnih cest. Na pomoč je 
priskočila država z intervencijskimi 
sredstvi in tudi sama občina Videm 
ter ostale občine. Jože Zavec je 
povedal, da sanacija še ni končana. 
Veliko še je dela. Urediti je potrebno 
neprevozne odcepe, popraviti 
mostove, odpraviti posledice plazov 
Vse to bi želeli nadaljevati še v tem 
letu, a bo zaradi vremena potrebno 
vse to in še marsikaj drugo preložiti 
za naslednje tisočletje.



ZANIMIVOSTI IZ OBČINE

Naš misijonar Miha Drevenšek znova v rodnem kraju

Pater Miha in skupina Ba cengelo

Tater Miha Drevenšek, ki je že 
dolga leta misijonar v Zambiji, 
je naše gore list in radi se 
pohvalimo, da njegove 
korenine prihajajo prav iz 
Pobrežja ter da se iz daljne 
Afrike rad vrača v rodni kraj. 
Ob vsakem obisku preseneča; 
s pripovedovanjem o skro
mnem življenju in delu 
Afričanov, in kadar je doma - v 
Sloveniji je ob njem zmeraj 
tudi "njegova" plesno - 
glasbena skupina. V spominu 
nam je ostala Bastella z 
Davisom in letos ga je 
spremljala že nova skupina Ba 
cengelo.

Mladi Afričani in Miha so se v 
oktobru predstavljali po domala 
vsej Sloveniji. Tudi v cerkvi sv. 
Vida in cerkvi sv. Družine na Selih 
so se ljudje lahko srečali z njimi. 
Povsod so navduševali z izjemno 
ritmičnim in za nas malo 
nenavadnim izražanjem tistega, kar 
se v plesu da povedati. Zanimiv pa 
imajo tudi naslov letošnje turneje 
po Evropi, s katero pravijo: Z 
veseljem v novo tisočletje. Zbrane 
dobrodelne prispevke naših ljudi 
bodo porabili za šolanje otrok in, če 
bo teh prispevkov iz Slovenije še 
več (pomagate jim lahko tudi preko 
misijonskega središča v Ljubljani), 
potem bosta naša dobrodelnost in 
pomoč ljudem v stiski dosegla svoj 
pravi namen.

FOTO: Rado Škrjanec

Misijonar Miha Drevenšek se je
mnogim že vtisnil v spomin, je 
izreden človek in duhovnik, to 
venomer dokazuje, in njegova 
dobrota ter želja pomagati ljudem v 
revnih afriških državah sta pojem 
vsega dobrega, kar lahko nekdo 
daje drugim. Pater Miha pa seje od 
domačih faraonov že poslovil in 
vendar slovo naj ne bi trajalo 
predlogo, kajti že drugo leto ali pa 
čez dve leti ga znova pričakujemo v 
Vidmu. Do takrat mu želimo srečno 
pot nazaj v Zambijo, mnogo dobrih 
del med Afričani in predvsem 
zdravja, ki ga bo še kako potreboval 
pri svojem delu.

TM



ZANIMIVOSTI IZ OBČINE

Novička iz Karitas sv. Vida, Videm pri Ptuju
Pred nekaj tedni smo se v skupini 
KARITAS sv. VIDA odločili, da 
bomo zbirali sredstva za "SKUPNI 
BOTER".
NA ŠKOFIJSKI KARITAS MA
RIBOR poteka že od leta 1993 
projekt "BOTRSTVO". Projekt 
BOTRSTVO je namenjen spodbu
janju zavesti in osebni zavzetosti 
darovalcev za pomoč drugemu in 
pomoči otrokom, da bi jim vsaj delno 
omogočili brezskrbno otroštvo in 
šolanje.
Obstaja dvojno BOTRSTVO:
- REDNO BOTRSTVO: Mesečni 
prispevek za enega otroka je 
5.000,00 SIT in se nakazuje izklju
čno na žiro račun (51800-678- 
52987), dokler otrok ne konča 
šolanja. Je davčna olajšava. 
Predhodno se pogovoriti z g. 
župnikom, p. Emilom KRIŽAN.
- SKUPNI BOTER: je sklad, ki še 
čakajo na rednega BOTRA. Za ta

projekt seje odločila naša ŽUPNIJ
SKA KARITAS sv. VIDA, v katerem 
sodelujejo: člani pevskega zbora, 
liturgična skupina, zakonska skupina 
in skupina sodelavcev KARITAS. 
Vsak mesec bomo darovali po svojih 
zmožnostih.
Tudi Vas vabimo, da postanete 
"SKUPNI BOTER" in s tem 
pomagate otrokom, ki še čakajo na 
rednega botra.
Če se boste odločili, da postanete 
"SKUPNI BOTER", Vas prosimo, da 
svoj prispevek nakažete na žiro račun 
51800-620-336. s pripisom "botr
stvo". Je tudi davčna olajšava. Tudi o 
tem se predhodno posvetujte z g. 
župnikom, p. Emilom KRIŽAN. 
Denarna sredstva razporeja ŠKOFIJ
SKA KARITAS MARIBOR in 
vključuje vso organizacijo in 
nakazovanje OTROKOM 
POTREBNIM POMOČI.
Prosimo Vas, da se tudi Vi vključite v

program BOTRSTVA in postanete 
BOTER.

HVALA!

Predsednik ŽUPNIJSKE KARITAS 
sv. VIDA, Bernarda GALUN

ŽUPNIJA sv. VIDA VIDEM PRI 
PTUJU in sodelavci Župnijske 
KARITAS so v nedeljo 7. 
novembra 1999 ob 10. uri povabili 
v farno cerkev k sv. maši vse 
jubilante, ki letos praznujejo 25 let, 
40 let in
50 let zakona. Po sv. maši je g. 
župnik, p. Emil KRIŽAN v^^ 
povabil v veroučno učilnico, kjer so 
se poveselili in zapeli s cerkvenimi 
pevci
Med jubilanti je bilo pet zlato- 
poročencev.
Hvala Bogu za prejete milosti in še 
na mnoga leta JUBILANTOM.

B.G.

Turistično društvo Klopotec obiskalo mesto vina in cvetja
Turistično društvo Klopotec iz 
Zgornjega Leskovca je v okviru 
izobraževanja organiziralo izlet v 
najlepše cvetlično mesto v Evropi 1. 
1998 v Slovenske Konjice. 
Zanimivo popotovanje smo začeli v 
zgodnjih jutranjih urah.Ko smo 
prispeli v Slovenske Konjice, se nam 
je pridružila vodička Barbara, ki nas 
je preko starega mestnega jedra, kjer 
stoji Florjanovo znamenje posta
vljeno kot zaščitnik proti požarom, 
pripeljala do Mestne galerije Riemer. 
V njej je na ogled stalna zbirka 
slikarskih del od zgodnje renesanse 
do danes. V galeriji pa je na ogled 
tudi zbirka starinskega pohištva. Pot 
smo nadaljevali ob potočku z 
imenom Zmajeva slina in prispeli do 
farne cerkve sv. Jurija, kjer nas je z 
mini koncertom presenetil farni 
cerkveni zbor. Na graščini Trebnik 
smo si ogledali zbirko kočij in 
zeliščno galerijo, ki nam je pričarala 
vzdušje preteklosti in obudila spomin

na babice, ki so nekoč sušile in 
pripravljale zelišča. Grajski zeliščar 
nam je ponudil aromatično vino iz 
gozdnih sadežev in marelic. Polni 
navdušenja smo pot nadaljevali do 
350 let stare Kokotčeve hiše, kjer se 
ukvarjajo z umetnim kovaštvom. 
Gospodar nas je po demonstraciji 
svoje obrti povabil v klet na kozarček 
gemaja, kjer smo si ogledali 
razstavljene izdelke, on pa nam je na 
kratko orisal zgodovino te 350 let 
stare hiše. Pred sedemdesetimi leti je 
bilo tukaj ustanovljeno prvo 
telovadno društvo v tem okraju. 
Delovala je tudi trgovina, za katero je 
bila značilna blagovna menjava. 
Hiša je svoje prostore nudila tudi 
cerkvenemu zboru, kije pridno vadil. 
Svoj čas pa so se tukaj ustavljali 
furmani, saj je bila to nekoč 
furmanska gostilna. Malo utrujeni 
smo se podali po dolini sv. Janeza na 
koncu katere stoji mogočna Žička 
kartuzija, ustanovljena okoli leta

1160. Bila je prva kartuzija zunaj 
meja matičnih kartuzijskih dežel 
Francije in Italije, ki je delovala 
okrog 600 let po vzoru francoskd^ 
kartuzij. V zgornjem samostanu 
delovalo 12 menihov, oblečenih v 
preprosto belo obleko iz kono
pljinega platna. Veljala so stroga 
pravila. V spodnjem samostanu 
(Špitalič) je prokurator vodil celo 
gospodarstvo, nadziral laike in 
sprejemal goste.Trenutno je v teh 
prostorih stalna razstava zelišč. 
Ogledali smo si tudi nekdanjo 
hladilnico rib, ob koncu pa smo 
degustirali zdravilne napitke ter z 
zeliščarjem izmenjali recepte in 
izkušnje, saj so bili tudi med nami 
pravi strokovnjaki v pripravljanju teh 
napitkov. Z zanimanjem smo si 
ogledali tudi botanični vrt z napisi 
posameznih zelišč. V neposredni 
bližini stoji Gastuž, ena naj starejših 
gostiln v srednji Evropi tistega časa. 
Pozno popoldan smo se po Podpo-
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horski vinsko turistični cesti 
pripeljali do vinotoča v Škalcah, ki 
leži nad Slovenskimi Konjicami. V 
ozadju je vidna mogočna Konjiška 
gora, v daljavi pa sta Boč in Donačka 
gora. Kolektiv Zlatega Griča nas je 
toplo sprejel in postregel z okusnim 
kosilom. Po kosilu smo ob dobri 
kapljici pokramljali in ugotovili, da 
lie takšnih druženj premalo.

Predsednica TD Klopotec, Ida Vindiš 
- Belšak, je povedala, da je z 
organizacijo izleta zelo zadovoljna, 
saj ni pričakovala tako številnega 
obiska. V sproščenem vzdušju smo 
tako mladi kot tudi malo starejši 
spoznali, kako lahko občina preko 
turistično informativnih centrov 
promovira naravne danosti in 
kulturno dediščino in kako lahko

preko prodaje turističnih storitev 
vzpodbuja kmetijstvo in malo 
gospodarstvo. Predsednik KS 
Leskovec, Jože Zavec, pa se je na 
koncu zahvalil za povabilo in izrazil 
željo, da bi takšnih srečanj bilo še 
več.

NZ

ZAHVALA
Elementarne nesreče so v občini Videm kot neka stalnica. V tem letuje deževna ujma pustošila na delu občine Videm, 
v krajevni skupnosti Leskovec. Prizadetost tega področja je bila ogromna, katere z lastnimi sredstvi ne bi mogli 
sanirati. Vaš humani odnos in podarjena sredstva, so nam omogočila, da smo prizadeto področje delno sanirali za 
prevoznost cest in drugih najnujnejših ukrepov.
Za vašo humano gesto se iskreno zahvaljujemo, v imenu občine Videm ter prizadetih krajanov krajevne skupnosti 
Leskovec.
Hvala občinskemu svetu in vodstvu občine. Želimo vam dobrih del tudi v prihodnje!

S spoštovanjem, lepo pozdravljeni!
Župan: Franc KIRBIŠ, ing.

IZDAJATELJ: občina Videm, Videm pri Ptuju 54, 2284 Videm pri Ptuju, tel./fax: 062/765 09 00 * GLAVNI IN ODGOVORNI 
UREDNIK: Tatjana Mohorko * TEHNIČNI UREDNIK: Ivan Viličnjak * LEKTOR: France Planteu * OBLIKOVANJE IN 
TISK: Lories d.o.o., Ruprova 8, 2204 Miklavž na Dravskem polju * STROKOVNI SODELAVCI: Anton Kovačec, Nataša 
Zagoranski * Na osnovi mnenja urada vlade za in formiranje RS št. 23/90-541/96-12se za glasilo plačuje 8% prometni davek * Glasilo 
NAŠ GLAS je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi urad vlade za informiranje RS, pod zaporedno številko 1332 * Glasilo je 
brezplačno * Izhaja v nakladi 1.800izvodov.
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Člani FD Lancova vas na gostovanju v Švici

Na gostovanju v St. Moritz

V St Moritz potovali ko- 
ranti, muzikanti, pevci in 
plesalci

V prvih oktobrskih dneh so bili 
člani Folklornega društva Lancova 
vas na že drugem letošnjem 
gostovanju; po Madžarski so bili 
vabljeni na I. Ethno festival v 
prestižni švicarski St. Moritz. 
Tematika festivala je govorila o 
maskah in peščici mask iz različnih 
švicarskih kantonov so se prav lepo 
podali tudi rogati koranti iz 
Lancove vasi. Da je bil program 
bogat in pester so poskrbeli še 
lancovljanski muzikantje, z ubrano 
pesmijo so navdušili ljudski pevci 
in s plesalci so številni druščini 
udeležencev festivala pokazali 
nekaj značilnih plesov iz svojega 
kraja in okolice.

Tridnevno gostovanje v St. 
Moritzu, povezano s predstavijo 
koranta, tudi preko turistične 
promocije Slovenije, je minilo kot 
bi trenil. Lancovljani so v Švici

poskrbeli, da so obiskovalci 
festivala lahko okusili tudi haloška 
vina (še posebej domačega 
vinogradnika Marjana Kramerja), 
domač kruh in zaseko, zraven pa so 
vzeli še precej promocijskega 
materijala Centra za promocijo

turizma Slovenije, preko katerega 
so lancovljanski folkloristi tudi 
potovali v Švico. Prav posebej seje 
za to priložnost potrudil naš 
štajerski rojak Zvone Petek, ki že 
nekaj let uspešno predstavlja 
Švicarjem Slovenijo skozi 
turistično ponudbo. Prijetnih in 
družabnih trenutkov je bilo na 
gostovanju veliko, spomini bodo 
vsem udeležencem ostali kar 
naj lepši in, če ne drugače, se bodo 
nekateri iz druščine tega gostovanja 
spomnili po fotografijah i^^ 
videokaseti, kajti vse to so že 
spravili v bogato kroniko društva in 
časa za obujanje spominov bo še 
več kot dovolj.

Lanco vaščani pa si bodo prav 
posebej zapomnili odlične gosti
telje, ki so jih že povabili na II. 
Ethno festival prihodnje leto. In če 
bo sreča dala, bodo člani FD 
Lancova vas tja zagotovo potovali.

TM



ZANIMIVOSTI OD TU IN TAM

Ljudski pevci “VINOGRADNIKI” pojejo stare ljudske

Prva junijska nedelja je že štirinajst 
let v avli šmarske šole prizorišče 
medobmočnega srečanja ljudskih 
pevcev in godcev SV Slovenije. Na 
letošnjem srečanju se je zbralo kar 
17 skupin iz območnih izpostav

Sklada za ljubiteljske kulturne 
dejavnosti.
Sklad za ljubiteljske kulturne 
dejavnosti - Območna izpostava 
Ptuj je na to srečanje, ki je bilo 6. 
junija letos v avli OŠ Šmartno na

Pohorju, poslala kar dve skupini 
ljudskih pevcev, ki sta bili izbrani 
na območnem srečanju ljudskih 
pevcev in godcev v Lovrencu na 
Dravskem polju. Prvo skupino so 
sestavljali ljudski pevci iz Cirkulan, 
drugo pa ljudski pevci "Vino
gradniki" iz KD Franceta Prešerna 
Videm pri Ptuju. Vinogradniki so 
zapeli dve ljudski: Palica je trda 
kako drenov les in še Na bregu stoji 
dekle.
Po nastopu so bili vsi mentorji 
skupin na strokovnem pogovoru, ki 
ga je zadnjih nekaj let vodi prof. 
Drago Kunej iz Ljubljane. Povedal 
je, daje zelo zadovoljen z letošnjim 
nastopom, da pa so tri ali štiri 
skupine, ki pa si res zaslužijo 
izredno pohvalo. Med temi smo 
tudi ljudski pevci Vinogradniki iz 
Vidma.

Anton Sedlašek

Videmski pevski zbor nastopil tudi na Vurberku

Mešani pevski zbor Kulturnega 
društva Franceta Prešerna Videm je 
imel v avgustu kar dva pomembna 
nastopa: prvega na Vurberku, kjer 
se je predstavil na pevskem 
srečanju pod naslovom Štajerska 
poje v družbi s kar 26 pevskih 
zborov in drugega na gradu Borlu. 
kjer je bilo tudi letos srečanje 
ljudskih pevcev in pevskih zborov 
pod naslovom Pesem klopotcev. 
Zbor pa veliko nastopa na domačih 
prireditvah; v Vidmu in na 
občinskih proslavah, nekaj 
nastopov pa bodo imeli pevci z 
zborovodjem Jožetom Barinom 
Turico tudi v prazničnem 
decembru.

Anton Sedlašek
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Nova premiera videmskih gledališčnikov
Pesem klopotcev v Veselo 
videmsko jesen
Videmski gledališčniki so letos že 
uprizorili gledališko delo 
domačinke Marije Kolednik 
Črnila "Pesem klopotcev". Igra 
opisuje življenje viničarjev, ki jih 
je revščina priklenila na haloško 
zemljo, kjer jih je gospoda 
izkoriščala. Dogajanje je 
postavljeno v leto 1930, igro pa je 
avtorica napisala pred 25 leti, ko je 
že bila uprizorjena v Vidmu in v 
ptujskem gledališču.
Premiera dramskega dela Pesem 
klopotcev je bila 23. oktobra v 
občinski dvorani v Vidmu.
Predstavo so oblikovali igralci: 
Milena Gabrovec, Manja Vinko, 
Boris Novak, Jože Gajser, Biserka 
Selak, Karin Kenda, Aneja 
Cafuta, Matjaž Smigoc, Aleš 
Rihtarič, Metka Letič, Tamara 
Črnila, Matej Purg, Sandra Skuk, 
Tomaž Galun, Matej Črnila, Jože 
Krsnik in Dejan Krajnc. Sepetalka 
je bila Vesna Voglar, za prijetno 
sceno sta poskrbela Mirko Černila 
in Boris Novak, režija pa je delo 
Marije Černila. Kritika je bila 
ugodna.
Po končani predstavi je KD Franceta 
Prešerna Videm pripravilo "Veselo 
videmsko jesen", družabno

Z oderskih desk ...

videmsko jesen", družabno 
prireditev, na kateri so sproščeno 
nastopile vse skupine, ki delujejo v 
društvu: mešani pevski zbor, 
tamburaška skupina, ljudski pevci 
Vinogradniki, ljudski pevci 
Koledniki iz Jurovcev - vsi skupaj pa 
so razveseljevali obiskovalce 
prireditve. Posebnost večera so bili 
harmonikarji, ki so samo za ta večer 
pripravili nastop pod vodstvom 
znanega harmonikarja Jožeta

Šeruge. Člani kulturnega društva in 
aktiva žena Videm pa so poskrbeli 
tudi za domače jedi, mošt in kostanje. 
Vzdušje je bilo sproščeno, veselo in 
prijetno, z veliko glasbe in petja. 
Zato društvo že predlaga KS Videm, 
da postane "Vesela videmska jesen" 
tradicionalna kulturno - turistična 
prireditev.

Nastaja film čudovita 
pokrajina...
Gledališka skupina KD je v oktobr|^ 
snemala še videofilm pod naslovom^ 
Čudovita pokrajina, bogata kulturna 
dediščina in poezija Franceta 
Forstneriča. Film bo imel kulturno in 
turistično vsebino. Ob predstavitvi 
12 pesmi Franceta Forstneriča, kijih 
berejo videmski amaterski igralci, 
nastopajo kulturne in folklorne 
skupine, ki predstavljajo kulturno 
bogastvo videmske pokrajine. Ves 
film pa prepletajo čudoviti jesenski 
posnetki Vidma in okoliških vasi. 
Idejo in_ scenarij za film je napisala 
Marija Černila, kije režirala uspešno 
predstavo ob Dnevu državnosti, po 
kateri je na pobudo nekaterih 
domačinov sceno prestavila v 
naravno okolje. Film bo zmontiran 
do konca novembra, ko bo 
najverjetneje tudi že njegova 
promocija. Takrat bomo o filmu tudi 
več zapisali.

Režiserka in avtorica Anton Sedlašek
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V Leskovcu ob dnevu starejših
Ob letošnjem svetovnem letu starejših 
so v leskovški osnovni šoli temu dnevu 
namenili več pozornosti. Že v lanskem 
letu so učenci 4. razreda v šoli spekli 
drobno pecivo, še nekaj le-tega prinesli 
z doma in z lepo zavitimi darili obiskali 
svoje dedke in babice.
Letos pa so svojo aktivnost zastavili 
drugače. V komisiji za socialna 
vprašanja so ugotovili, kateri starejši 
občani so osamljeni, pozabljeni od so
rodnikov, ali zaradi bolezni priklenjeni 
na posteljo, svet KS pa je primaknil

nekaj sredstev za "obdaritev".
Skupine osnovnošolcev so obiskale 
254 takšnih krajanov, jim s svojim 
obiskom dale vedeti, da vendar niso 
tako osamljeni ali pozabljeni od 
družbe. Ker pa so razdalje med hišami 
v Halozah velike, so skupine 
potrebovale prevoz, pa so bili za 
prevoznike kar učitelji.
Vsi obiskani šobili obiska otrok veseli, 
vsi so imeli polepšan dan, izrazili pa so 
tudi željo, da bi še kdaj prišli in jim 
popestrili sivino jeseni življenja.

V času praznikov 
na OS Leskovec

Za prijetno praznično vzdušje na šoli 
pripravljajo učenci 2. in 4. razreda 
projekt "V pričakovanju božično - 
novoletnih praznikov". Predstavili ga 
bodo svojim staršem ter učencem in 
delavcem šole.
V projekt je zajeta praznična okrasitev 
šole, predstavitev božično - novoletnih 
simbolov, njihov pomen, izdelala 
voščilnic, iskanje informacij in 
raziskovanje preteklosti, običajev in 
navad, izdelovanje okraskov, priprave 
prazničnega pogrinjka, peka peciva za 
božično drevesce, dekoracije prostora - 
učilnice, pestro preživljanje časa z 
literarnimi, likovnimi, glasbenimi in 
družabnimi dejavnostmi.

Pridite in oglejte si naše delo v zadnjem 
predprazničnem tednu.

Vodja šole Štefan Murko

Skupina učenk na obisku pri krajanih ob dnevu starejših

Vrtec in šole Videm, Leskovec in Sela v letu 1999
Občina se trudi za zidove, 
učitelji za znanje
V teh dneh je čas za pregled 
opravljenega dela v iztekajočem se 
letu in obenem načrtovanje za 
prihodnje. Pri nas v šolah ni čisto 
tako, saj analiziramo opravljeno 
delo v juniju in ga načrtujemo pred 
septembrom, ko se začne novo 
šolsko leto. Pa vseeno ob prelomu 
leta radi pogledamo, kaj se je na 
področju šolstva dogajalo v 
koledarskem letu - med januarjem 
in decembrom.

Pozdrav iz mansardne učilnice.



IZ NAŠIH OSNOVNIH ŠOL

Letos smo bili tako zaposleni kot 
učenci najbolj veseli, da so na šoli 
Videm ob koncu poletnih počitnic 
nastajali novi prostori v mansardi - 
dobili smo pet učilnic. Zaradi 
prostorske stiske, ki se je pojavila s 
povečanim številom oddelkov (letos 
imamo kar tri šeste razrede!), so imeli 
učenci enega razreda pouk celo v 
župnišču {Hvala, pater Emil!), ker še 
niso bila končana dela na podstrešju. 
S to razširitvijo smo tako izpolnili 
prostorske pogoje za devetletko, kot 
predvideva zakon. Čakamo le še na 
opremo novih prostorov.

Žal je tako samo v šoli Videm, zato 
upamo in si želimo, da bodo v letu 
2000 zagotovljene nove učilnice in 
telovadnica tudi učencem v šoli 
Leskovec. Hkrati pa upamo, da bodo 
prihodnja leta prinesla sodobnejše 
prostore tudi učencem v Selih, našim 
najmlajšim - vrtičkarjem pa nove 
igralnice.
Toliko bolj bomo veseli dobrih mož, 
kot so Miklavž, Božiček in dedek 
Mraz, če bodo prihajali med nas ne 
samo s sladkarijami, ampak tudi z 
novimi učilnicami, telovadnicami, 
igralnicami, sodobnimi učili...

V zahvalo za to pa v vrtcu in šoli 
obljubljamo, da se bomo pridno učili, 
raziskovali, se igrali in se dokazovali 
na vseh področjih svojega življenja 
in dela.
Naj vam in nam leto 2000 prinese 366 
dni sreče, 527.040 minut uspehov in 
31.622.400 sekund veselja, želimo 
otroci iz vrtca, učenci šol Videm, 
Leskovec in Sela ter delavci vseh treh 
šol in vrtca!

Ravnateljica Marija Šmigoc

Zavrteli smo se v otroškem vrtiljaku
Prišlo je novo šolsko leto in z njim novi 
šolski dnevi. Vse se je začelo znova. 
Nove ocene, novi projekti... September 
je hitro minil in že kar hitro se je 
pojavila druga polovica oktobra.Za nas 
je konec oktobra, z nekaj dnevi 
novembra, minil z eno samo mislijo na 
12. november in na Otroški vrtiljak.
Z dneva v dan je postajala govorica, da 
se bo na naši šoli snemala oddaja radia 
Ptuj Otroški vrtiljak, vse bolj resnična. 
Vedno bolj seje bližal 12. november, 
vedno bolj smo se pripravljali na 
oddajo. Pevci našega pevskega zbora 
so se na vse moči trudili, da bi se kar 
najbolje naučili pesmice, malčki so se, 
kot mi "ta veliki" včasih, vneto učili 
najnovejše pesmi, nekateri pa smo se 
trudili, da bi bili na nastop kar najbolje 
pripravljeni. Prišel je teden po 
počitnicah in tisti "veliki" petek. 
Nekateri z malo manj, drugi z več 
treme, smo se pomikali proti dvorani.

1

Tatjana in Dušan sta v oddaji gostila: župana, ravnateljico in
pesnika Franceta Forsteriča. „ „ , .

koto: Rado Škrjanec

Sproščenost voditeljev Tatjane in Dušana nas je, vsaj upam, malo pomirila. 
Čeprav smo že neštetokrat ponovili pesem ali besedilo, vseeno ni šlo najbolj 
sproščeno. Po vaji tik pred nastopom se je napetost stopnjevala. Številne 
aparature, mikrofoni in drugi gumbki - vse to je bilo za nas novo. Oddaja seje 
pričela. Polna dvorana gledalcev nam je dala vzpodbudo.. Častni gost, France 
Forstnerič, župan naše občine Franc Kirbiš in ravnateljica Marija Šmigoc, pa 
so bili za nas še dodatna podpora. Z dobrim nastopom vseh smo našo šolo 
dostojno in v najboljši luči predstavili poslušalcem radia Ptuj. S pomočjo 
učiteljev smo se kljub nekaterim vprašanjem, ki so bila kot presenečenja, 
odrezali odlično.
Postali smo za izkušnjo bogatejši. Četudi niste bili na snemanju oddaje v 
dvorani, kjer je bilo prav prijetno in zabavno, ste lahko preko radijskih valov 
in izvedeli, daje naša šola res najboljša.

Katja Svenšek, 7. B razred



POLICIJA SVETUJE

Naj bodo prazniki vami
Približujejo se božični in novoletni 
prazniki. V času praznikov se bo 
ponovno močno povečala uporaba 
raznih pirotehničnih izdelkov, kot so 
PETARDE, razne RAKETE in druge 
naprave, ki povzročaju ogenj, dim in 
močan hrup. Kljub nenehnemu 
opozarjanju s strani policije se vsako 
leto srečujemo s poškodbami, ki 
nastanejo zaradi nevestnega, 
neodgovornega in malomarnega 
ravnanja s pirotehničnimi sredstvi. 
Tako je policija tudi v lanskem letu 
beležila več hudih poškodb, kot so 
razne opekline na rokah in obrazu, 
poškodbe rok in oči. Prav tako vsako 
leto beležimo več pritožb s strani 
predvsem starejših občanov in mater 
malih otrok, katere pokanje v naselju 
(predvsem v nočnem času) zelo moti. 
Zaradi tega policija svetuje, če je le 
mogoče se izognite uporabi navedenih 
izdelkov, saj je mnogo drugačnih 
načinov, s katerimi lahko proslavite 
božične in novoletne praznike. Starše 
otrok opozarjamo, da s tem, ko jim dajo 
denar za nakup ali celo pirotehnična 
sredstva s tem prevzamejo tudi vso 
odgovornost za njihovo ravnanje in za 
njih tudi materialno ter kazensko 
odgovarjajo. Za tiste, ki se pa ne 
morejo odreči uporabi raznih petard, 
raket in drugih pirotehničnih izdelkov 
pa velja, da je njihova uporaba 
dovoljena v času od 26.12.1999 do 
02.01.2000 med 08.00 in 22.00 uro, 
^endar le izven naseljenih krajev, 
Ptroci pa jih lahko uporabljajo le pod 
nadzorom staršev. Pirotehnične 
izdelke je strogo prepovedao 
uporabljati v bližini šol, avtobusnih 
postajališč, bolnišnic, trgovin, cerkev

in ostalih krajev, kjer se zbira večje 
število ljudi. Nazadnje pa ne smemo 
pozabiti, da razno pokanje povzroča 
vznemirjanje in prestrašenost tako 
domačih, kot divjih živali. V zvezi z 
uporabo pirotehničnih izdelkov smo se 
na policijskem oddelku Podlehnik 
odločili, da z nevarnostmi le teh preko 
vodij policijskih okolišev seznanimo 
vse učence osnovnih šol na območju 
občine Videm, učenci pa bodo na temo 
"PETARDE, LEPŠE JE BREZ VAS" 
pisali spis in risali risbe, najboljši 
izdelki pa bodo s strani policije 
nagrajeni in tudi objavljeni v lokalnih 
časopisih in v reviji policije 
"VARNOST".
Prav tako vas tudi obveščamo, da bo 
policija v času od 09.12.10999 do 
22.12.99 opravljala preventivno akcijo 
"VARNA ZIMSKA VOŽNJA", pri 
kateri bomo posvečali posebno 
pozornost na opremljenost vozil z 
zimsko opremo, saj so dosedanji 
nadzori pokazali, da veliko voznikov 
še vedno nima ustrezno opremljenih 
vozil, zaradi česar je ob prvem 
sneženju prihajalo do več nepotrebnih 
zastojev in prometnih nesreč. V času 
od 12.12.1999 do 22.12.1999 bo 
policija na območju celotne policijske 
uprave Maribor, kamor spada tudi 
območje občine Videm izvajala 
preventivno akcijo "NATAKAR TAX1 
PROSIM", pri kateri bodo policisti 
opravljali poostren nadzor s 
poudarkom na ugotavljanju 
alkoholiziranosti voznikov.V zadnjih 
mesecih letošnjega leta smo na vašem 
območju beležili več vlomnih tatvin v 
stanovanjske hiše in vikende, zato vas 
opozarjamo, predvsem tiste, ki

praznikov ne boste preživeli doma, da 
postorite vse potrebno oziroma 
primerno zavarujete svoja stanovanja 
in premoženje, pri tem pa tudi prosite 
sosede, da v času vaše odsotnosti 
popazijo na vaše imetje. Iz statistike 
ugotavljamo, da vlomilci prav v času 
večjih praznikov izkoriščajo to 
odsotnost in izvršujejo razna kazniva 
dejanja. Prav tako vas obveščam, daje 
za vas v prostorih občine Videm vsako 
sredo med 9 in 11 uro odprta policijska 
pisarna Videm, kamor lahko tudi 
pokličete natel. štev.: 765-0908.
Na koncu se vsem občanom 
zahvaljujem za sodelovanje in Vam 
voščim vesele Božične in Novoletne 
praznike, ter Vam želim veliko uspeha, 
sreče, varnosti in osebnega 
zadovoljstva v novem letu 2000.

VODJA POLICIJSKEGA OKOLIŠA 
Miran BRUMEC

OJseni krajanom 9j(§ S)olena* ^Pobrežje* Lancova vas, fTižec, 
Obidem* (Sela* (Soviče - Shavci - tyaieja in SEeskovec 
se ob koncu poslovnega
/etn zahvaljujemo za razumevanje in aktivnosti 
želimo vesele božične praznike* 
ob vstopa v leto 2000pa mnogo uspehov, sreče in zdravja.

Sedi 9uS v občini OJidem



1 MED SOLARJI

Prvošolci iz Vidma, Sel in Leskovca na vožnji
z muzejskim vlakom

"Mi pa gremo na vlak," so se pohvalili prvošolci Potem so vsi prvošolčki nestrpno čakali na vlaku, 
iz Leskovca. koga drugega kot Miklavža.

Srečanje s Sv. Miklavžem

Leto dni so čakali nanj, da jih obišče in obdari, da mu 
povedo, da so bili pridni doma in v šoli. Zelja se jim je 
izpolnila že v prvih decembrskih dneh, ko je mednje 
prišel dobri mož sv. Miklavž; pridne obdaril, poredne pa 
prepustil parkeljnom. Redki so bili tisti otroci, ki so se z 
Miklavžem srečali na čisto ta-pravem muzejskem vlaku 
Slovenskih železnic in sreča je sončnega 3. decembra 
doletela prvošolce OS Videm in obeh podružnic Sela ter 
Leskovec.
Vožnjo z "Veselim Miklavževim vlakom" sojini obljubili že 
na novembrskem snemanju radijske oddaje Otroški vrtiljak 
in železničarji so obljubo morali držati. Povabilo je prišlo ob 
pravem času, učenci so bili nared, prav tako učiteljice in 
samo treba se je bilo podati še do Mariboru (avtobusom 
Certusa Ptuj), kjer je bila napovedana vožnja z muzejcem od 
Maribora do Ruš in nazaj.

Otroke so pričakali prijazni uslužbenci Slovenskih železnic, 
jim pomagali na čudovito okrašeni muzejski vlak in jim 
zaželeli srečno ter varno vožnjo. Potem so čakali na 
Miklavža, ugibali od kod neki se bo vzel, kaj bo prinesel in 
kaj sploh mu bodo povedali ter zapeli.
Med tem ko je čihalo in puhalo iz stare muzejske lokomotive, 
in ko so mali potniki že prispeli do Ruš, takrat jih je obiskal 
prijazni in nasmejani Miklavž. Seboj je prinesel veliko, 
veliko daril in jih razdelil med male in velike otroke (tudi na 
odrasle ni pozabil). Ti so bili seveda zadovoljni in Miklavžu 
obljubili, da bodo pridni vse do drugega leta, ko ga bodo že 
spet nestrpno pričakovali na njegov obisk.
Imeli so se krasno, tako so dejali po zaključku vožnje in še 
bi šli, le če bi jih znova povabili. Slovenskim železnicam, 
ki so jim omogočile nepozabno in povrhu vsega 
brezplačno vožnjo, pa se bodo v decembru poskušali 
zahvaliti z risbicami in spisi o veselem Miklavžem 
dogodku na vlaku.

TM

“Ku, ku, otroci, "je rekla sprevodnica, še preden Miklavž je dober mož in vidi se, da ima rad otroke, 
je pripeljala Miklavža.



IZPRED MNOGIH LET

Želimo, da spomini ne bi tonili v pozabo

KDO SO BILI OBČINSKI ODBORNIKI 
NEKDANJE OBČINE VIDEM?

Pomembni možje v letih 1935,1938 in 1955 
Upokojeni tajnik KS Videm Ivan Pernek in Genovefa 
Fefka Purg, nekdaj pomočnica tajnika v stari občini 
Videm, sta dala zanimivo pobudo, da bi tudi na straneh 
našega občinskega glasila v vsaki prihodnji številki 
objavili kakšno staro, še ohranjeno fotografijo iz življenja 
in dela naših občanov. Tem bomo z veseljem dodali tudi 
kakšno tako, na kateri bi lahko prepoznali kak kraj naše 
občine v preteklosti in zelo veseli bomo, če nam boste tudi 
Vi, spoštovani bralci za objavo posodili katero od vaših 

ranjenih fotografij, kijih skrbno hranite v albumih in se 
vam zdijo zanimive.
Ideja gospoda Perneka in gospe Purgove je bila zanimiva 
in nadvse vabljiva, zato že v praznični božično - novoletni 
številki glasila Naš glas predstavljamo prve tri črnobele 
fotografije, katerih lastnica je Fefka Purg. Na teh 
fotografijah so nekdaj zelo pomembni možje - občinski 
odborniki iz let 1935,1938 in 1955.

Občinski odborniki občine Videm v letu 1935
Stojijo od leve proti desni:
Mlakar Anton Lancova vas 
Šeruga Andrej Dravinjski Vrh
Korpič Anton Dravci
Arnuš Jože Dravinjski Vrh
Cimerman Martin tajnik 
Kleneček Hinko Videm 
Vinko Anton Lancova vas 
Šošterič Avgust Videm 
Murko Štefan Lancova vas

Sedijo od leve proti desni:
Satler Jožef 
Artenjak Ivan 
Drevenšek Ivan 
Tušek Rudolf 
Burg Vid 
Krajnc Ivan 
Šmigoc Anton 
Letič Jakob

Pobrežje 
Pobrežje 
Pobrežje 
Dravinjski Vrh 
župan-Jurovci 
Lancova vas 
Dravinjski Vrh 
občinski sluga

Občinski odborniki občine Videm v letu 1938 Občinski odborniki občine Videm v letu 1955
Prva vrsta: Druga vrsta: Stojijo od leve proti desni: 2. vrsta od leve proti desni:
Cafuta Franc Ljubstava Širovnik Anton Dravinjski Vrh Gabrovec Alojz Majski Vrh Krajnc Franc Vareja
Muzek Franc Sela Vindiš Anton Trnovci Vidovič Jurij Pobrežje Purg Ignac Videm
Letič Jakob občinski sluga Pal Jurij Barislovci Vindiš Jurij Vareja Miklavčič Jože Zg. Pristava
Mihelač Ivan Tržeč Bezjak Jakob Šturmovci Purg Genovefa uslužbenka Skaza Franc Šturmovci
Purg Fefka pom. tajnika Mlakar Jakob Pobrežje Širovnik Marica uslužbenka Bratušek Ivan Soviče
Turk Franc Lancova vas Satler Jožef Dravinjski Vrh Majhen Anton Lancova vas Kirbiš Ivan Vareja
Sitar Franc Lancova vas Purg Ivan Zg. Pristava Šprah Blaž Ljubstava Muršek Jože Jurovci
Rogina Jakob Pobrežje Šimenko Jožef Pobrežje Šimenko Alojz Pobrežje
Zupanič Albin Tržeč Murko Anton Barislovci

Sedijo: Sedijo: Širovnik Jakob Lancova vas

Cestnik Martin Zg. Pristava Burg Vid Jurovci Letič Jakob kurir Nemec Franc tajnik
Fridauer Ivan Pobrežje Majhen Franc tajnik Sodec Ignac Pobrežje Vidovič Ivan Dravinjski Vrh
Šmigoc Anton Dravinjski Vrh Zupanič Ignac Tržeč Kolednik Jože župan-Barislovci Novak Hinko pis. moč
Vinko Anton župan-Lancova vas Vaupotič Jakob Dravci Stopajnik Lojzka pred. občine Ptuj



LJUBITELJSTVO ...

Pridružite se nam
V vašo revijo se oglašam prvič in 
upam, dane zadnjič.
Po uspešnem srečanju oldtimarjev, ki 
je bilo 22. maja v Kidričevem, se je 
mnogim takratnim sponzorjem 
ljubiteljem starin rodila zamisel, da si 
ustanovimo svoj klub. Želje in misli so 
se uresničile in 20. septembra je bil 
ustanov[jen KLUB LJUBITELJEV 
KLASIČNIH IN ŠPORTNIH VOZIL 
KIDRIČEVO. Skupščino je vodil 
velik ljubitelj starih motorjev in 
avtomobilov mag. Danilo TOPLEK. 
Sprejeli smo pravila in vodstvo kluba. 
Za predsednika kluba so izvolili mene 
Stanka KORESA iz Sp. Jablan, ki že 
tretje desetletje strastno zbiram, 
popravljam in dirkam s starimi 
motorji. Tajnik kluba je Silvo 
RIHTARIČ, podpredsednik Štefan 
LENART, blagajnik Teodor 
DEČMAN, gospodar kluba pa je 
postal Franc GOJČIČ.
Pridobili smo že kar nekaj članov, tudi 
iz vaše občine, ki so že dejavni, kot so 
g. Branko Marinič ing. Franc Žerak. 
Čeprav smo komaj rojeni klub, smo že 
aktivni. Tako smo sodelovali na 
Puhovi razstavi v Domino centru na 
Ptuju. Na povabilo Zveze mladine 
Slovenije smo 3.10. sodelovali na 
otroškem ŽIV-ŽAV-u na Ptujskem 
gradu z razstavo starih motorjev in 
avtomobilov. 23. oktobra smo se 
odpravili na prvi izlet in to s starim 
avtobusom avtobusnega podjetja 
CERTUS. Ogledali smo si muzej 
motociklov na Vranskem, stare 
traktorje v Polzeli in parne valjarje v 
Žalcu.
Izlet smo zaključili v gostišču Zlati 
Grič v Slov. Konjicah. Ob dobri pijači 
in jedači se nam je porodila misel, da 
leta 2000 pripravimo na kartodromu v 
Hajdošah pravo hitrostno dirko na 
štajerskem, na Binkoštno soboto pa 
tako kot letos pripravimo 2. srečanje 
vseh ljubite-ljev starih motorjev in 
avtomobilov, zato ste že sedaj vabljeni, 
da se nam pridružite in postanete član 
našega kluba.
V letu 2000 sta planirani dve vožnji 
starih motorjev in avtomobilov. O 
trasah se še dogovarjamo.
Vse informacije o delovanju našega 
kluba, se dobijo na tel. številki:
- Stanko Kores: 062/792-137
- Silvo Rihtarič: 062/790-106
Lep pozdrav

Stanko Kores, predsednik kluba 
zveze prijateljev mladine Slovenije

Obnovljen lepotec...

ni planine brez doline

Planinsko društvo Haloze
ni planine brez doline

Planinsko društvo Haloze se zahvaljuje vsem donatorjem, ki so 
pripomogli k uspešni organizaciji pohodov ter postavitvi oglasnih desk 
Planinskega društva Haloze v iztekajočem se letu.

Lep je haloški svet - skupina senenih kopic ^oto maS-božičko

Planinsko društvo Haloze želi občanom občine Videm vse najboljše v 
zadnjem letu iztekajočega se tisočletja.

Predsednik Planinsko društvo Haloze 
Mag.Ivan Božičko, prof.



STRANKARSKI KOTIČEK

*

SDS
Socialdemokrati rekli “ne”

Predsedstvo SDS 00 Videm si je 
zadalo nalogo, da bo poskušalo biti 
aktivno in delovno skozi vse leto, saj je 
marljivost ena izmed vrednot, s katero 
želijo zgraditi boljšo in bolj pošteno 
Slovenijo, enako za vse. Omeniti 
moramo redne seje predsedstva; na 
zadnji so med drugim obravnavali

gradivo za sejo sveta. Potrebno je 
poudariti, da so enoglasno zavrnili sklad 
stavbnih zemljišč in se odločili, da 
njihovi svetniki glasujejo "PROTI". 
Menijo namreč, da bi ta dodatni davek 
še bolj poslabšal že tako dovolj slabo 
socialno stanje v naši občini, zato se jim 
v prid ljudi zdi povsem utemeljeno reči 
"NE".
Začeli so tudi s pripravami na 
državnozborske volitve. Da bi lahko 
prihodnje leto obilo želi, že sedaj sejejo 
zamisli o možnih kandidatih. V tem 
vidijo prvi korak k volilni zmagi.
S sprejemom novega Statuta SDS na 5. 
Kongresu (letos maja v Portorožu) je

bila med njihove organe uvedena tudi 
konferenca SDS. Tako se namerava 
njihova tajnica Vanja Ropič udeležiti 1. 
Konference SDS, ki bo 12. in 13. 
novembra v Mariboru.
V planu dela so si na začetku leta zadali 
tudi aktivno delovanje v občinskem 
svetu. Svojo obljubo ves čas odgovorno 
izpolnjujejo. Ni jim namreč vseeno za 
dogajanje v naši občini, ljudje si po 
njihovem mnenju zaslužijo le najboljše.

Za slovensko pomlad!

Petra Krajnc

Slovensko obrtno podjetniška stranka 
H občinski odbor Videm

PS
PODJETNIŠKA STRANKA

Z odcepitvijo KS Podlehnik in 
ustanovitvijo nove občine Podlehnik, so 
tudi člani stranke SOPS, ki stanujejo na 
območju občine Podlehnik ustanovili 
svoj občinski odbor v občini in s tem 
izstopili iz občinskega odbora SOPS-a 
Videm. Do konca leta 1998 je bilo v 
stranki 140 članov, vendar se je z 

^cepitvijo članstvo zmanjšalo na 102

člana. V letu 1999 smo pridobili 25 
novih članov.
V mesecu marcu je bil kongres stranke 
v Mariboru, kjer se je potrdilo novo 
vodstvo. Za predsednika stranke SOPS 
je bil imenovan g. Bogo Rogina.
Na zadnjih volitvah je bil g. Kirbiš 
ponovno imenovan za župana, 
imenovana sta bila tudi 2 člana v 
občinski svet in 9 članov v svete 
krajevnih skupnosti. Stranka je po 
ustanovitvi koalicije v ozadju, zato na 
delo občinskega sveta nima večjega 
vpliva, saj so predsedniki odborov in

komisij iz drugih strank. Kljub temu se 
trudimo, da podpiramo projekte, ki so v 
dobro vsem občanom občine.
Člani stranke se bomo trudili za celovit 
razvoj občine po svojih močeh. 
Razmišljamo o združevanju z drugimi 
strankami, saj menimo, da bomo 
skupaj močnejši in bomo lahko 
naredili več za razvoj občine Videm. 
Upamo, da nas boste tudi v prihodnje 
podpirali pri našem delu.

Predsednik stranke SOPS: Marjan 
SELINŠEK

pj , s&s r

“Ni važno, kako bo v bodoče, važno je,
kako živimo danes“Zeleif

Vidma

Kaj smo storili v lokalni skupnosti, da bi 
preprečili naravne katastrofe, kot so: 
nekontrolirano odlaganje odpadkov, 
proženje zemeljskih plazov, poplave, 
pogini vodnega življa, neurejena 
gnojišča in greznice, neužitna pitna 
voda,...
Kaj smo storili v iztekajočem se 
letu občani občine Videm za 
okolje?
Mislimo, da zelo malo, ali nič, kajti po

pustošenjih se trudimo, da le-te delno 
saniramo, ... in nato čakamo, ..., 
skratka delamo na zamaškiranju in si 
zatiskanju oči pred prihajajočo se novo 
naravno nesrečo ter katastrofo 
življenjskega prostora.

Občinska oblast se ukvarja sama s 
seboj, politika vodenja se odvija v 
odborih občinskih svetov, ti pa vidijo 
probleme drugega odbora, problemov 
občanov in pozitivnega razvoja 
lokalne skupnosti pa ne vidi nihče, 
narcisoidnost občinskega sveta je 
popolna, "oblastje blažena".

Družba je uravnotežena in se razvija 
sonaravno takrat,

ko je zagotovljen eksistenčni razvoj 
vsem vrstam v eko-sistemu.

Zeleni Vidma želimo vsem 
občanom občine Videm vse 
najboljše v prihajajočem se 

letu.

Predsednik Zelenih Vidma: 
Mag.Ivan Božičko, prof.



ZA RAZVEDRILO

NAGRADNA SLIKOVNA KRIŽANKA

Za sodelovanje pri žrebanju zadostuje geslo, ki ga dobite na osenčenih poljih 
križanke. Pošljite ga skupaj s svojim imenom na naslov občine Videm, 

Videm pri Ptuju 54, 2284 Videm pri Ptuju. Nagrade čakajo na Vas.



Športno društvo Tržeč
Ob 20. letnici novi športni 
prostori
V Tržcu sta športno društvo in 
nogometni klub letos dopolnila 
okroglih 20 let, praznovanje pa so 
trževski navdušenci športa pripravili 
5. junija. Ta dan bo v zgodovino 
društva ostal zapisan kot izredno 
pomemben dan; ne samo zaradi 
obletnice, pač pa predvsem po novi 
društveni pridobitvi. Športniki so 
praznovanje združili z odprtjem 
novih športnih prostorov ob igrišču, v 
katere so kar pet let vlagali denarna 
sredstva in energijo, izkazali pa so 

^fcdi z mnogimi urami prostovoljnega 
^rela.

"S tem smo uresničili dolgoletne 
želje in uspeli smo izpeljati 
investicijo, za katero so bila potrebna 
velika finančna sredstva, "pravi 
predsednik ŠD Tržeč Dušan 
Serdinšek in dodaja, "vendar smo s 
skupnimi močmi in ob pomoči 
mnogih, ki so prisluhnili našim 
potrebam in željam, tudi uspeli. 
Čeprav je od slovesnosti preteklo že 
kar nekaj časa in športne prostore že 
ves ta čas uporabljamo, pa ne bo 
odveč zahvala. Rad bi se zahvalil 
vsem sponzorjem, KS Tržeč in vsem 
krajanom, občini Videm ter prav 
vsem, ki so nam kakorkoli pomagali, 

smo dosegli zastavljeni cilj." 
letošnjem letu so v ŠD Tržeč 

vzpodbudili delo z mladimi 
nogometaši in jih tako dodatno 
vključili v niz kadetskih ligaških 
tekmovanj, kar je tudi eden od 
pogojev MNZ Ptuj (medobčinske 
nogometne zveze Ptuj). G. 
Serdinšek pravi, da želijo v društvu 
že prihodnje leto formirati pionirsko 
ekipo, ki je doslej še niso imeli, pri 
ostalih dveh nogometnih ekipah 
(članih in kadetih) pa želijo še 
izboljšati rezultate in se povzpeti 
nekoliko višje na lestvici ter morda 
vstopiti v višjo ligo. Doslej so oboji 
dosegali dobre rezultate, o tem 
govorijo dejstva na razpredelnici, saj 
so kadeti trenutno na 4. mestu, člani 
pa na odličnem 2. mestu. Oba trenerja 
sta kar iz domačega kraja, sicer pa 
bodo kmalu na šolanje poslali še 
člane in ti se bodo izobraževali za

naziv nogometnega sodnika. Društvu 
ob letošnjem jubileju šteje blizu 90 
članov, ki se družijo ljubiteljsko in so 
v največji meri predani nogometu, 
manj drugim športom, srečujejo pa se 
tudi ob igranju namiznega tenisa in 
drugih oblikah rekreacije. Člani 
društva prihajajo pretežno iz Tržca, 
Lancove vasi in Jurovcev.

UREDILI BODO TUDI 
VEČJE TRAVNATO IGRIŠČE
Kljub temu, da imajo nove društvene 
prostore, ki članom nudijo dosti tudi 
boljše pogoje za rekreacijo, pa so na 
drugi strani pogoji in kriteriji, ki 
dovoljujejo nastope v MNZ Ptuj, 
vedno višji. Zato jih v društvu čaka še 
veliko dela, pravi Serdinšek, seveda 
če bodo hoteli ostati v ligaškem 
tekmovanju in obdržati športno 
dejavnost v zastavljeni smeri in 
programu. Eden od glavnih pogojev 
bo zagotoviti toplo vodo v 
slačilnicah, ki za zdaj še ni napeljana 
v nove prostore in najverjetneje bodo 
tudi to uspeli izpeljati (ob pomoči 
sponzorjev) še do konca letošnjega 
leta.
"Največja naloga za društvo pa bo 
izgradnja novega travnatega 
športnega igrišča ob društvenih

prostorih, saj je le-to nujno potrebno 
za ligaška tekmovanja. Obstoječe 
igrišče je izven vseh dimenzij in na 
teh površinah več ne bo mogoče 
organizirati tekmovanj. Glede na to, 
da smo letos povečali število ekip v 
društvu in so se ob tem povečali vsi 
stroški, predvsem tekmovalni, pa bi 
od Športne zveze Videm pričakovali 
več sredstev, kot lani. Vendar bi rad 
povedal, da jih je predsednik ŠZ 
Boris Novak zmanjšal za več kot 
tretjino. Sredstva, ki smo jih dobili iz 
ŠZ, ne zadostujejo niti za prijave na 
tekmovanja in za vse druge stroške, 
ki ob tem nastajajo in so na nek način 
povezani s članstvom v MNZ Ptuj. 
Zal pa ŠZ Videm, ki je bila 
ustanovljena pred letom in pol, ni 
odigrala svoje vloge, saj od takrat 
predsednik ŠZ ni sklical niti enega 
sestanka zveze. Tako nam ni bil 
podan zaključni račun niti za lansko 
leto, letos pa na delitev denarja za 
potrebe športa v občini nismo imeli 
vpliva, saj sestanka do danes še 
nismo imeli. Očitno je denar razdelil 
sam po neznanih kriterijih, verjetno 
po svoji volji. S tem se v ŠD Tržeč ne 
moremo strinjati, saj bi od zveze in 
občine pričakovali kaj več," je ob 
koncu še razložil Dušan Serdinšek.

Ob novem športnem objektu bo drugo leto najverjetneje že urejeno 
travnato igrišče
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V Leskovcu je nogomet zelo priljubljen
Eden izmed načinov druženja mladih v Leskovcu je tudi nogomet. Mladinci, ki sodo sedaj trenirali in igrali nogomet v okviru 
NK Videm so zaradi velikega zanimanja 
za nogomet v Leskovcu, letos poleti 
ustanovili kadetskonogometno ekipo. V 
njej igrajo fantje od 14 do 17 leta starosti.
Pod vodstvom Janka Rozingerja, kije tudi 
njihov trener, trenirajo enkrat tedensko.
Treningi so dobro obiskani, saj trening 
redno obiskuje vseh 20 registriranih 
članov. Igrajo v prvi medobčinski ligi.
Z nakupom dresov je sponzor Janez 
Krajnc pokazal razumevanje za igranje 
nogometa teh mladih fantov. Kot nam je 
povedal njihov trener Janko Rozinger, je z 
igro ekipe zelo zadovoljen, saj so letošnjo 
sezono v močni konkurenci končali na 
sredini lestvice. V naslednji sezoni se 
nameravajo povzpeti po lestvici navzgor.
Srečujejo pa se tudi z različnimi problemi, 
kot je organizacija prevozov na 
gostovanja. NK Leskovec jim pomaga pri 
plačilu sodniških stroškov, želijo pa si še 
tesnejšega sodelovanja. Tudi mi jim 
želimo uspešno novo sezono.

Mladi nogometaši FOTO: Langerholc
v

Medobčinsko ekipno šahovsko prvenstvo osnovnih šol v šahu je bilo v četrtek 4. decembra 1999 v osnovni šoli Leskovec. Če 
je organizator na lanskem tekmovanju, kije bilo na isti šoli, lahko ugotovil, daje bila udeležba rekordna, je bilo letošnje 
tekmovanje veliko bolj skromno- udeležilo se ga je le pet šol. Samo šola Gorišnica se je udeležila tekmovanja z dvema 
ekipama deklet, ki pa so se, ker niso imele nasprotnic pomerile s fanti. Rezultat pa seveda ni štel za uvrstitev.
V kategoriji mlajših dečkov j e zmagala ekipa OŠ Gorišnica, pred drugo uvrščeno ekipo OŠ Cirkulane in tretje uvrščeno ekipo 
OŠ Leskovec. Tudi v kategoriji starejših dečkov je zmagala ekipa OŠ Gorišnica, pred drugo uvrščeno ekipo OŠ Žetale in tretje 
uvrščeno ekipo OŠ Leskovec.
Vodja tekmovanja Štefan MURKO seje na podelitvi pokalov in diplom zahvalil mentorjem za njihov trud, za pripravo 
tekmovalcev in sodnikom Šahovskega kluba Ptuj za korektno opravljeno delo ter najuspešnejše šah iste povabil na področij 
tekmovanje, v Videm. 1

Povabilo
Folklorno društvo “Rožmarin” Dolena, ki skrbi za ohranjanje kulturne dediščine in lepih, starih ljudskih običajev, 
vabi 24. decembra 1999 na pohod z BAKLAMI k polnočnici ob 20. uri na Janški vrh.
Odhod izpred Doma krajanov Dolena ob 18.30 uri, občani naselja Dolena se priključijo pri Intiharjev! kapeli v 
Doleni.

Vabljeni!

Novoletno srečanje krajanov KS Dolena, L januarja 2000
Ena od starih preroških pravil, da na novega leta dan ženska prva k hiši ne sme, daje SREČA moški, ki vošči in prinaša 
SREČO, tokrat bo SREČO in lepe želje trosil ČRNI DIMNIKAR, zato ga lepo sprejmite pri vaši novoletni smreki.
V Doleni: V Zg. Pristavi: VPopovcih:
pri Domincu ob 14.00. uri pri Avguštinu ob 15.00 uri pri Potočnik-Šel ob 16.00 uri
pri Selinšek-Ribič ob 14.30 uri pri Turkuš - Petrovič ob 15.30 uri

Vsem krajanom in sponzorjem se zahvaljujem za podporo in razumevanje, ob vstopu v novo tisočletje pa želimo 
veliko sreče, zdravja in uspehov.

UO FD “Rožmarin” Dolena
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Praznični kolaž učencev
v

OS Leskovec

Četrti kmečki praznik in najlepši domovi v občini v letu 1999
Rožice, ur ej en o st in 
domačnost

Četrtič zapovrstjo smo v naši občini 
izpeljali ocenjevanje naj lepše 
urejenih domov in škoda, da je bilo 
prijav dosti manj, kot bi pričakovali. 
Lepih, urejenih in pristno negovanih 
domov je bilo opaziti kar nekaj po 
naših naseljih, med temi pa je 

^^sebna komisija izbrala resnično 
mt)lepše in take, ki si priznanje 
vsekakor zaslužijo.
V letu 1999 je prvo mesto med 
najlepše urejenimi domovi

pripadlo družini Stanke Belšak iz 
Pobrežja 140, drugo mesto družini 
Jožice Klinc iz Lancove vasi 15 A in 
tretje mesto družini Marije 
Vidovič iz Sp. Leskovca 25. 
Priznanje za najlepše rože je 
prejela družina Cafuta iz Repišč 15 
A, priznanje za urejenost Dom 
kulture in gasilcev na Selih, 
priznanje za ohranjanje 
arhitekturne dediščine pa Terezija 
Fošnarič iz Velike Varnice 7. 
Posebni priznanji za urejenost 
poslovnega objekta pa so podelili 
podjetju Marsel d.o. o. iz Pobrežja 
in Okrepčevalnici Pri treh lipah iz

Vidma pri Ptuju.
Turistično društvo Klopotec 
Leskovec je priznanja podelilo na 4. 
kmečkem prazniku sredi meseca 
avgusta, ki je letos potekal na temo 
vinogradništva. Prav zato so domači 
vinogradniki pripravili zanimivo 
povorko, leskovške gospodinje so 
priredile bogato kulinarično 
razstavo, z risbami so se predstavili 
osnovnošolci, prvič so na prireditvi 
postavili še haloški klopotec, smeha 
in zabave pa so prinesle tudi šaljive 
kmečke igre.

TM

Priznanje za urejenost - Dom gasilcev in dom kulture Sela Priznanje za urejenost poslovnega objekta - Okrepčevalnica Pri treh lipah
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Najlepši domovi v letu 1999

Priznanje za urejenost poslovnega objekta - Mar sel d. o. o. 
Pobrežje 64 a

Priznanje za najlepše rože - družina Cafuta 
Repišče 15 a

1. mesto - družina Stanke Belšak 
Pobrežje 140

2. mesto - družina Jožice Klinc 
Lancova vas

I' ■ • ' .
3. mesto - družina Marije Vidovič 
Sp. Leskovec 25

Priznanje za ohranjanje arhitekturne dediščine - Terezija Fosnarič 
Velika Varnica 7


